
Zápisnica zo stretnutia Rady rodičovského spoločenstva (RS)  

pri Gymnáziu sv. Andreja v Ružomberku 

 zo dňa 23.9.2022 

 

Prítomní: osobne podľa Prezenčnej listiny  
 
Program:  

1. Otvorenie a privítanie členov RS 
2. Hospodárenie RS uplynulý školský rok 
3. Plán čerpania finančných prostriedkov na šk. rok 2022/2023 
4. Predstavenie zástupcov tried RS 
5.    Podnety z triednych stretnutí 
6.    Záver 

 
1.) Otvorenie a privítanie členov RS 
 Stretnutie členov RS GSA otvoril predseda rady RS Ľubomír Sidor a privítal jej členov.  
 

2.) Hospodárenie RS uplynulý školský rok 
Predseda RS GSA pán Sidor informoval prítomných členov RS GSA o podporovaných akciách 
organizovaných GSA, podporených projektov, zakúpeného drobného hmotného majetku a podpore 
študentov. Výdavky RS boli použité v súlade s rozpočtom stanoveným na školský rok.  
 

3.) Plán čerpania finančných prostriedkov na šk. rok 2022/2023 
Predmetom čerpania v aktuálnom školskom roku budú opakovane podporované podujatia a aktivity 
organizované školou. Riaditeľ školy vzniesol požiadavku na podporu na podporu aktivít pri 
výmennom pobyte študentov Kroměříža a protislužbu podporovaných aktivít pre našich študentov 
pri vycestovaní – predpoklad  500€ 
Druhá požiadavka bola na zakúpenie licencií pre vyučujúcich cudzích jazykov - predpoklad 1 000€ 
 
Definitívny plán čerpania bude uzatvorený na nasledujúcom stretnutí RS 
 
               4.) Predstavenie zástupcov tried RS 
Prebehlo vzájomné zoznámenie doterajších a novozvolených zástupcov tried 
 

5.) Podnety z triednych stretnutí 
- požiadavka, či nie je možné začať so špecializáciu podľa výberu už od 3. ročníka – bude tomu 
venovať vedenie školy  - odpoveď na budúcom stretnutí 
- či nevzniká rozdiel vo dosiahnutej úrovni vedomostí z chémie pri rozdielnom aplikovanom spôsobe 
výučby – odpoveď riaditeľa školy a aj niektorých rodičov je, rozdiely nie sú badateľné 
- či existuje a je možné využiť kariérneho poradcu na škole a iné nástroje pre bližšie nasmerovanie 
študentov do konkrétnych oblastí budúceho štúdia na VŠ - odpoveď riaditeľa školy bola, že poradcu 
môžu osloviť kedykoľvek a sú ďalšie možnosti pre uľahčenie rozhodovania 
- či sa môžu tretiaci zúčastniť programu v Chorvátku – zvažujú sa možnosti ako im poskytnúť túto 
možnosť 
- riaditeľom školy bol vysvetlený spôsob dotácie školskej jedálne a desiatových balíčkov  
- požiadavky na zmenu výdaja stravy, možnosti zjednotenia výdaja pre viaceré školy, prípadne výdaj 
jedál v GSA – prepoklad riešenia predloží riaditeľ na budúcom stretnutí 
 
6.) Na záver predseda RS poďakoval prítomným za účasť a vyzval k ďalším námetom na podporu 
z prostriedkov RS , ktoré by mohli pomôcť vzdelávaniu, aktivitám žiakov i pedagógov a to do 
budúceho stretnutia. Najbližšie stretnutie členov RS GSA je plánované na december 2022. 
Zapísal: Ing. Sidor  


